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Záznam ze zasedání Dopravní komise 
 

 
Datum: 11. 01. 2023 
Místo: budova ČVUT – Fakulta dopravní, sekce A, 2. patro 
Přítomni:  viz prezenční listina 
 
 

Program: 

• Úvodní představení členů komise 

• Projednání a schválení Jednacího řádu a Statutu Dopravní komise 

• Úvod do problematiky DMPD 

• Diskuze 
 

1 ÚVOD 

 Předseda komise pan Smíšek přivítal všechny členy komise včetně hostů. Následovalo představení členů 
komise a představení hosta komise. 
 
Ing. Jan Skalický, jakožto stálý host komise, sdělil, že chce být informován o výsledcích jednání komise a podílet 
se s pomocí o implementaci návrhů a doporučení komise – např. prostřednictvím zajištění vyjádření třetích 
stran, např. z ministerstva, kraje. 
  

2 PROJEDNÁNÍ A SCHVÁLENÍ JEDNACÍHO ŘÁDU A STATUTU 

 Byl schválen a odhlasován Statut a Jednací řád Dopravní komise. 
 
Hlasování: 
Pro = 8 členů 
 

3 ÚVOD DO PROBLEMATIKY DPMD 

 Pan Kasl informoval ostatní členy o skutečnosti, že byla úspěšně podána žádost o dotaci do IROP na pořízení 
elektrobusů a odbavovacího systému. 
Na elektrobusy je vyhlášena veřejná zakázka na rámcovou smlouvu (projekt je potvrzen, peníze schváleny). 
Bude vyřazeno 20 dieslových autobusů. 
Je otázkou, zda zahrnout do projektu i vodíkovou trakci. 
 
Pan Smíšek sdělil, že je v rámci této žádosti zpracována studie, kterou rozešle k prostudování ostatním členům 
komise pro další projednání na příštím zasedání, aby mohla komise podat stanovisko/doporučení, jakým 
způsobem projekt upravit (nakoupit menší elektrobusy a v další fázi cca za 4 roky dořešit bezemisnost 
vodíkem). 
 

4 DISKUZE 

 Probíhala diskuze nad potřebnou úpravou personálního zajištění na magistrátu – pan Skalický, pan Ouzký i 
pan Aster se ve svých vyjádřeních shodli na tom, že chybí odpovědná osoba pro dopravu na městě. 
 
Komise proto odhlasovala usnesení, že je potřeba zavést strukturální změnu z pohledu odpovědné, kontaktní 
a kompetentní osoby na problematiku dopravy, včetně dopravní infrastruktury, na magistrátu statutárního 
města Děčín. 
  
Hlasování: 
Pro = 8 členů 
 
Souhlas s usnesením vyjádřil také host Ing. Jan Skalický. 
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Členové komise se shodli, že nejvhodnější postup v souvislosti s projektem na parkovací garážový dům 
(projektovou dokumentaci má pan Canini – vedoucí oddělení přípravy a realizace staveb na odboru místního 
hospodářství) je využití platného stavebního povolení a co nejrychleji stavbu realizovat. Optimálně stavbu 
v rámci možností stavebního povolení doplnit o FVE a modrozelenou infrastrukturu či minimálně alespoň 
stavbu na tyto prvky připravit. 
 
Hlasování: 
Pro = 8 členů 
 

 ÚKOLY ČLENŮ KOMISE 

 • Pan Smíšek rozešle do příštího zasedání ostatním členům komise a panu Skalickému studii k projektu 
na pořízení elektrobusů DPMD 
 

 USNESENÍ DOPRAVNÍ KOMISE 

  
1) Je schválen Jednací řád a Statut Dopravní komise. 

 
2) Dopravní komise navrhuje personální změnu struktury na magistrátu takovým způsobem, aby byla 

vytvořena pozice odpovědné osoby pro oblast dopravy. 
 

3) Dopravní komise se shodla na využití projektového dokumentace, resp. stavebního povolení, tak 
aby bylo možné stavbu parkovacího domu realizovat v rozumném horizontu. 
 
 

 TERMÍN DALŠÍHO ZASEDÁNÍ 

 01.02.2023, 10:00 hod., budova ČVUT – Fakulta dopravní, sekce A, 2. patro 
 

 
Zapsala: Ing. Šárka Kalivodová, v.r. 
 
Schválil: Ing. Ondřej Smíšek, předseda, v.r. 
 


